



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

17/24

02 July 2024

CHANGES TO WASTE DISPOSAL – ELECTRONIC WASTE

Residents are advised that due to a change in WA Regulations, the disposal of electronic waste (e-waste) into the Shire's landfill is now prohibited. All e-waste must be separated, stored and removed to the mainland regularly for recycling.

Examples of e-waste are all household whitegoods, computers and cables, televisions, mobile phones, light globes and air conditioners. A complete list of the items considered as e-waste is available by contacting the Shire Office.

Staff at the Shire's landfill will be recording the details of all e-waste entering the site for reporting purposes and will be directing residents to a stockpile area. Please separate any e-waste items from general waste and ensure the items are free from any serious damage that may affect the recycling companies' ability to recover materials.

The Shire appreciates your support with the implementation and ongoing management of e-waste on Christmas Island.

For further information please contact the Shire on 9164 8300.

Troy Davis
Acting Chief Executive Officer



圣诞岛郡
公告

17/24

2024年7月02日

废物处理的变化——电子废物

圣诞岛郡公告居民，由于WA州法规的变化，现在禁止将电子垃圾（电子垃圾）丢弃到郡的垃圾填埋场。所有电子废物都必须分开存放，并定期被运往内陆进行循环再造。

电子垃圾的例子包括：所有家用白色家电、电脑和电缆、电视、手机、灯泡和空调。您可以通过联系郡办事处获得被视为电子垃圾的物品的完整清单。

圣诞岛郡垃圾填埋场的工作人员将记录所有进入现场的电子垃圾的详细信息，以供报告，并将引导居民前往储存区。请您将任何电子垃圾与一般垃圾分开，并确保这些物品没有任何严重损坏，并导致到可能影响回收公司回收材料。

圣诞岛郡感谢您对圣诞岛处理电子垃圾的实施，和持续管理的支持。

欲了解更多信息，请致电 9164 8300 与郡办事处联系。

特洛伊·戴维斯
代理首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS UMUM**

17/24

02 Julai 2024

Perubahan kepada Pelupusan Pembuangan – Pembuangan barang-barang Elektronik

Masyarakat dinasihatkan bahawa disebabkan perubahan dalam Peraturan WA, pelupusan barang-barang elektronik (e-waste) ke tapak pelupusan Shire kini dilarang. Semua e-waste mesti diasingkan, disimpan dan dialihkan ke tanah besar secara berkala untuk dikitar semula.

Contoh e-waste ialah semua barangan putih isi rumah, komputer dan kabel, televisyen, telefon bimbit, glob cahaya dan penghawa dingin. Senarai lengkap item yang dianggap sebagai e-waste boleh didapati dengan menghubungi Pejabat Shire.

Kakitangan di tapak pelupusan Shire akan merekodkan butiran semua e-waste yang memasuki tapak untuk tujuan pelaporan dan akan mengarahkan ke kawasan simpanan. Sila asingkan mana-mana barangan e-waste daripada pembuangan am dan pastikan item tersebut bebas daripada sebarang kerosakan serius yang boleh menjejaskan keupayaan syarikat kitar semula untuk mendapatkan semula bahan.

Shire menghargai sokongan anda dengan pelaksanaan dan pengurusan berterusan e-waste di Pulau Krismas.

Untuk maklumat lebih sila hubungi Shire di 9164 8300.

Troy Davis
Pemangku Ketua Pegawai Eksekutif